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The Moments of Life Exhibition is a love letter to life's fleeting nature—an ode to those simple yet
powerful moments: a hand reaching out, a burst of laughter, a knowing glance, the soft glow of
morning light on a loved one’s face. These fragments, big or small, shape who we are.

This exhibition brings together artists who have explored these snapshots of life in their own way.
They have captured sparks of wonder, eloquent silences, and fleeting instants stolen from the chaos
of everyday life.

Each piece invites you to slow down, to contemplate, to reconnect with your own memories—or
perhaps create new ones. Here, art doesn’t just adorn the walls; it whispers stories.
Spread across all six floors of Maison Mère, the exhibition showcases six artists, each with their own
unique techniques and inspirations.

L’exposition Moments de Vie est une déclaration d’amour au caractère éphémère de la vie. Une
ode à ces instants si simples et pourtant si puissants : une main qui se tend, un éclat de rire, un
regard complice, une lumière du matin sur le visage aimé. Ce sont ces moments, petits ou grands,
qui font de nous ce que nous sommes.

L’exposition rassemble des artistes qui ont exploré ces fragments de vie à leur manière. Ils ont
capté des éclats d’émerveillement, des silences éloquents, des instants volés au chaos du
quotidien. 
Chaque œuvre exposée est une invitation à ralentir, à contempler, à vous retrouver face à vos
propres souvenirs, peut-être même à en créer de nouveaux. Ici, l’art ne se contente pas de
décorer les murs ; il vous murmure des récits.

Cette exposition regroupent 6 artistes aux techniques et aux inspirations différentes répartie sur
l’ensemble des six étages de l’hôtel Maison Mère.



Parisian artist NIKAMURO explores digital art as a boundless pictorial field, blending influences from Pop Art
and Cubism with a striking graphic style. His compositions, characterized by soft, flowing lines and pastel
gradients, evoke movement, harmony, and contemplation. At the core of his work lies his signature symbol: a
stylized red mouth. More than a visual element, it embodies communication, self-expression, and openness to
others. Through his art, NIKAMURO captures fleeting moments of life, translating time into color and form.
His collaboration with Maison Mère invites viewers to immerse themselves in a world where digital art meets
emotion and storytelling.

Artiste parisien, NIKAMURO explore l’art digital comme un terrain d’expression sans limites, mêlant influences
du pop art et du cubisme à un style graphique percutant. Ses compositions, marquées par des lignes douces et
fluides ainsi que des dégradés pastels, évoquent le mouvement, l’harmonie et la contemplation. Au cœur de
son travail se trouve son symbole signature : une bouche rouge stylisée. Bien plus qu’un simple élément visuel,
elle incarne la communication, l’expression de soi et l’ouverture à l’autre. À travers son art, NIKAMURO
capture des instants fugaces de la vie, traduisant le temps en couleurs et en formes. Sa collaboration avec
Maison Mère invite le spectateur à plonger dans un univers où l’art digital rencontre l’émotion et le récit.

NIKAMURO
1st floor

LA TEMPÊTE

Price incl. VAT 

Canvas print: 60x90 
Price: 160€

THE TOP LE REBORD

TENDRESSE I TENDRESSE II TENDRESSE III LA VALLÉE

@Nikamuro

Canvas print: 45x65
Price: 140€

L’ÎLE LES VAGUESLE REPOS

Format : 40x50
Price: 70€

Canvas print: 30x40 
Price: 120€ 

Canvas print: 60x80 
Price: 160€

DESERTVESTIGE

https://www.instagram.com/nikamuro_/?hl=fr


LISON BAUGÉ
She is a painter and illustrator from Tours. Art has always been her passion. Fascinated by colors and shapes,
she grew up in a city rich in history and culture, which nurtured her love for art. Her unique style is inspired by
warmth and serenity, drawing viewers into an imaginary world where peace and beauty prevail. She finds
much of her inspiration in her maternal roots… the island of Réunion!

Elle est une artiste peintre et illustratrice originaire de Tours. L'art est sa passion depuis toujours. Fascinée par
les couleurs et les formes, elle a grandi dans une ville riche en histoire et en culture, ce qui a nourri son amour
pour l'art. Son style unique est inspiré par la chaleur et la sérénité, emmenant les spectateurs dans un monde
imaginaire où règnent la paix et la beauté. Elle puise particulièrement son inspiration dans ses origines
maternelles... l'île de La Réunion !

2nd floor 

DÎNER D’ÉTÉMONDAY OFF

LES PARISIENNES

MAMA

JARDIN CRÉOLE AU MARCHÉHOME

SUNDAY

Format: A3
Price: 40€

Price incl. VAT 

Format : A4
Price: 35€

PROVENCE RIVIÈRE LANGEVIN SUNDAY SUN IS UP

@Lison Baugé

https://www.instagram.com/lison.bauge/?hl=fr


BIANCA DE SALVE
Bianca, an artist full of colors!
Through works blending abstraction and figuration, Bianca explores eco-feminism and inclusivity, rethinking the
representation of bodies and genders. Her guiding thread? Creating new imaginaries to enrich our daily lives.
A theatrical improviser, she brings spontaneity into her compositions. Using mixed media techniques (markers,
oil pastels, digital tools), she also experiments with ceramics, breathing new life into vintage pieces.

Bianca, une artiste haute en couleur !
À travers des œuvres mêlant abstraction et figuration, Bianca explore l’éco-féminisme et l’inclusivité, repensant
la représentation des corps et des genres. Son fil rouge ? Créer de nouveaux imaginaires pour enrichir notre
quotidien. Improvisatrice théâtrale, elle intègre cette spontanéité dans ses compositions. Travaillant avec des
techniques mixtes (feutres, pastels, tablette graphique), elle expérimente aussi la céramique, redonnant vie à
des pièces vintage.

3rd floor 

JE TE TIENS 
TU ME TIENS

PESTO JAZZ JARDIN (PAS) SECRETSORORITÉ

Format: A5 
Price with frame: 32€ 
Price without frame: 25€

Price incl. VAT 

Format : A4 / A3
Price with frame: 48€ / 68€
Price without frame: 41€ / 59€

NOS LIENS

DÉCOLLAGE GRASSE MAT CACHETTE TOUR DÉTOUR JAZZ CLUB

@Biancandsa

https://www.instagram.com/biancandsa/


Séverine Assous is a Paris-based illustrator known for her vibrant, conceptual work. A former art director in
advertising, she draws inspiration from urban life to create colorful, human-centered illustrations. Her style
blends bold color blocks, clean design, and graphic textures. Skilled in both traditional and digital techniques,
she works across press, publishing, and cultural communications. As a children's book author, she also develops
personal projects where storytelling meets design.

Séverine Assous, illustratrice parisienne, est connue pour ses créations vibrantes et conceptuelles. Ancienne
directrice artistique en publicité, elle s’inspire de la vie urbaine pour créer des illustrations colorées et
humaines. Son style mêle aplats de couleurs, design épuré et textures graphiques. Maîtrisant les techniques
traditionnelles et numériques, elle travaille pour la presse, l’édition et la communication culturelle. Autrice de
livres jeunesse, elle développe aussi des projets personnels où narration et graphisme se rencontrent.

SÉVERINE ASSOUS
4th floor 

2M2 DE PARADISPARIS FOREVER

SANTÉ !

POP POP POP

NICE DAY ROCK & BOOTSSUR UN NUAGE

SPF 50

LA VIE EN ROSE SIESTE EN COULEURS

PISTACHE-CITRONONE MORE PLEASE!

Format: 18x24 cm 
Price with frame: 35€ 
Price without frame: 23€

Format: A4
Price with frame: 45€
Price without frame: 30€

Price incl. VAT 

Format : A3
Price with frame: 58€
Price without frame: 40€

@Séverine Assous

https://www.instagram.com/severineassous/?hl=fr


MAISON ZOUZOU
Laura Layani is an illustrator and designer. Two years ago, she founded Maison Zouzou to create a universe in
her image. After years in fashion accessories, she returned to her true passions: illustration, tableware, and
cooking. From her Parisian studio, she explores her art on paper and textiles with French artisans, capturing
the warmth of everyday moments—dinners with friends, colorful kitchens, and cherished objects.

Laura Layani est illustratrice et créatrice. Il y a deux ans, elle a fondé Maison Zouzou pour créer un univers qui
lui ressemble. Après des années dans la mode, elle revient à ses passions : l’illustration, l’art de la table et la
cuisine. Depuis son atelier parisien, elle décline son art sur papier et textile avec des artisans français, capturant
la douceur du quotidien – dîners entre amis, cuisines colorées, objets chargés de souvenirs.

5th floor 

LA PARENTHÈSE SPRITZ & PASTA DÉJEUNER À LA CAMPAGNEDÎNER D’ÉTÉ

Format: 30x40
Price with frame: 47€ 
Price without frame: 35€

Price incl. VAT 

Format: A4
Price with frame: 33€
Price without frame: 25€

LE PONT NEUF LE RENDEZ-VOUS L’AMOUREUSE LUXEMBOURG

PARIS, 
VENDREDI 18H30

SOUS LES ÉTOILES,
SAMEDI MINUIT

PARIS, 
DIMANCHE 10H

RETOUR DE MARCHÉ,
DIMANCHE 11H

LE BOUQUET

@Maison Zouzou

https://www.instagram.com/maisonzouzou.paris/


Paris-based creator Ophélie is the founder of Ophélie Funnyface, her own brand of illustrations, stationery,
and wedding paper goods.  Her prints are inspired by life’s simple pleasures - from indulgent treats to
cherished travel moments. Her work also reflects her love for nature and botany, blending a delicate, poetic
style with a fresh and luminous color palette.

Créatrice parisienne, Ophélie a créé sa marque d’illustrations, de carterie et de papeterie de mariage :
Ophélie Funnyface. Ses affiches s’inspirent des plaisirs simples de la vie : des instants gourmands aux
parenthèses de voyages. Son travail se décline aussi dans son goût pour la nature et la botanique. Son style
délicat et poétique se mêle à une palette de couleurs fraîches et lumineuses.

OPHÉLIE FUNNY FACE
6th floor 

Price incl. VAT  

POIRE & CAFÉ

PASTA & BASTA

LA DOLCE VITA

SWEET KISS

LE SENTIER 
DES DOUANIERS

CAFÉ CRÈME

LOUVRE DEAUVILLE

LE BRUNCH 

SAY CHEESE

Format: A4 
Price with frame: 40€
Price without frame: 30€

@OphélieFunnyFace

https://www.instagram.com/ophelie_funnyface/



